

Press Release

Official visit to Lebanon by Mr. YAMADA Kenji, State Minister for Foreign Affairs





- 1. On August 16, Mr. YAMADA Kenji, State Minister for Foreign Affairs, visited Lebanon for the first time in the last 3 years as a State Minister. He paid courtesy calls on Parliament Speaker Nabih Berri and Caretaker Prime Minister Najib Mikati, and exchanged views on bilateral relations between the two countries and the current situation in Lebanon
- 2. In these meetings, Mr. YAMADA expressed the importance of the election of the President, formation of the new cabinet and prompt agreement with the IMF. He also showed Japan's willingness to continue socio-economic development assistance that will strengthen the stability of Lebanon, based on the Technical Cooperation Agreement which was signed last year.
- 3. The State Minister also visited a Japan funded project, implemented by UNHCR.



بیان صحفی

زيارة السيد يامادا كينجي، وزير الدولة للشؤون الخارجية، الرسمية الى لبنان





1. في 16 أغسطس، زار السيد يامادا كينجي، وزير الدولة للشؤون الخارجية ، لبنان للمرة الأولى منذ ثلاثة سنوات بصفة وزير دولة. وقام بزيارة مجاملة إلى كل من رئيس مجلس النواب السيد نبيه بري ورئيس حكومة تصريف الأعمال السيد نجيب ميقاتي، وتبادل وجهات النظر حول العلاقات الثنائية بين البلدين والوضع الحالى في لبنان.

2. وخلال هذه الاجتماعات، أعرب السيد يامادا عن أهمية انتخاب رئيس، وتأليف حكومة جديدة والتوصل إلى إتفاق مع صندوق النقد الدولي في القريب العاجل. كما أبدى رغبة اليابان في متابعة دعم النمو الإجتماعي -الإقتصادي الذي سيعزز إستقرار لبنان، وذلك بناءً على إتفاق التعاون التقني الذي وقع في العام الماضي.

3. كما زار وزير الدولة مشروعاً مدعوماً من اليابان نفذته المفوضية السامية للأمم المتحدة لشؤون اللآجئين.